
Dagordning 
 

1. Val av ordförande:  
Fridolf 
Svensson                                                                                                    
                                                                                    
2. Val av sekreterare:  
Alex Nilsson 

3. Val av justererare: 
Benny Truong  
4. Dagordning fastställs: 
Ingen anmärkning. 
5. Ordning och reda: 
Det hade varit bra att få reda på i god tid om man ska vara i halmstad 
eller inte. 
6. Information: 
Det har kommit nya regler om att vi inte ska samlas i lokaler utan att 
hålla avstånd pga pandemin. Förvaltningen tittar över vuxenutbildningen 
i Halmstad och kollar vad vi har för förväntningar. Nästa möte kommer 
att hållas tisdagen den 15:e december kl 16:00. 
7. Kvalitet: 
Vi har gjort en egentillsyn. 
8. Pedagogik och metodik: 

Det är inte klart eller inte om vi ska ha prov på plats eller hemma. Väntar 
på mer information. 
9. LIA(LIA-Plats): 
Det är läge att kontakta nya företag om man har tänkt att ändra sin LIA-
plats. En tyckte att man borde byta företag vid varje nytt tillfälle så att 
man skapade bredare blick om utbildningen och att ledningsgruppen 
borde hjälpa till med det. En annan elev tyckte att det var svårt att hitta 
företag i Halmstad pga pandemin och att många bodde i Halmstad. Ett 
annat förslag som kom upp var eleverna själva skulle få bestämma om 
de vill byta företag eller inte. 
10 Datorer: 
Det finns inget för datorerna, men de förväntas komma efter jul. 
11 Arbetskläder: 
Det kommer skickas provkläder till skolan som eleverna kan testa. Elever 
som inte vill testa på skolan får skicka in sina storlekar. 
12 Passerkort: 
Passerkort är beställda. 
13 Nästa sammanträffande: 
15:e december kl 16:00. 
14 Övrigt: 



Fridolf avslutade mötet. 
 


